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MĚSTSKÁ ČÁST PRAHA 20 

ZÁPIS 

ZASTUPITELSTVO MĚSTSKÉ ČÁSTI PRAHA 20 

jednání č. ZMC/4 

konané dne 30.01.2023 

 

Přítomni: Mgr. Beneda Jiří (do 21:49 hod.), Mgr. Beránek Josef, MVDr. Bonková Klára, 

Ciboch Pavel, Češpivo Jakub (do 21:44 hod.), Češpivová Daria (do 21:44 hod.), PhDr. 

Foglarová Zuzana (do 21.51 hod.), Hájková Jana, BBA, Ing. Herian Milan, Ing. Janáčková 

Alexandra, Ing. Jukl Jindřich, Bc. Kočí Jaroslav, Mgr. Lodrová Kateřina (do 21:45 hod.), Mgr. 

Měšťan Petr, Moravcová Markulinec Hana, Mucha Zbyněk, Mgr. Růžička Petr, DiS., MBA (do 

21:44 hod.), Stára Richard, Mgr. Stýblo Ladislav, Bc. Šebek Jiří, Mgr. Štěpánková Hana (do 

22:10 hod.), Mgr. Štrobová Alena, prof. ak.mal. Mgr. Velíšek Martin, Ph.D., Ing. Wágner Pavel 

(odchod v 17:45 hod., příchod v 19:30 hod., odchod v 21:54 hod.), Ing. Žídek Ondřej (do 21:51 

hod.) 

 

Přítomni za ÚMČ Praha 20: 

JUDr. Lukšová Frantová Barbora, tajemnice 

vedoucí odborů (Ing. Měšťan Richard, Ing. Vavruška Zdeněk, Ing. Brzkovská Monika, Mgr. 

Bidlová Věra, Ing. Hejkrlík Milan, Bc. Šimáček Vojtěch, Mgr. Kazda Viktor), za odbor 

ekonomický Nováková Kateřina, za odbor informatiky Krušina David, Prokůpková Karolína, 

za odbor kanceláře úřadu Prchalová Miluše a Jandová Andrea 

 

 
1.  Zahájení 

Starosta Mgr. Petr Měšťan přivítal všechny přítomné na čtvrtém zasedání Zastupitelstva MČ 

Praha 20, které zahájil v 17:06 hodin ve Chvalské stodole. Starosta upozornil, že z jednání je 

pořizován audiovizuální záznam. Konstatoval, že zastupitelstvo bylo svoláno řádně ve smyslu 

zákona č.  131/2000 Sb. o hl. m. Praze. Informace o konání zasedání byla zveřejněna obvyklým 

způsobem a včas. Podle prezenční listiny bylo přítomno všech 25 zvolených členů 

zastupitelstva. Zastupitelstvo je tedy usnášeníschopné. Materiály obdrželi zastupitelé 

v elektronické podobě. Zapisovatelkou je paní Andrea Jandová. Starosta určil za ověřovatele 

zápisu 2 členy zastupitelstva – Bc. Jaroslava Kočího a Zbyňka Muchu.  Návrhový výbor je 

přítomen k plnění své funkce. 

 

Na úvod starosta shrnul sobotní volbu prezidenta s vysokou účastí voličů v Horních 

Počernicích, kterým tímto poděkoval, s jakou odpovědností k volbě nové hlavy státu 

přistoupili. 

Zároveň poděkoval členům volebních komisí za jejich práci. Novému panu prezidentovi popřál 

hodně sil a vyslovil přání, aby byl opravdu prezidentem všech občanů. 
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2. Schválení programu 

Starosta předložil návrh programu tak, jak byl zveřejněn a požádal přítomné zastupitele o další 

návrhy k doplnění nebo změnu programu. 

Technická poznámka: Ing. Milan Herian sdělil, že se nedočetl v minulém zápisu ze zasedání 

odpovědí na interpelace členů ZMČ Praha 20. Zeptal se, jestli to bude takto standardně nebo 

jestli má opozice dávat požadavek na uvedení v zápisu. 

JUDr. B. F. Lukšová vysvětlila, že v rozsáhlé diskusi (např. ve způsobu volení členů do komisí 

RMČ), kde byl největší problém, byl zápis doplněn o odkaz na webový záznam z důvodu 

zachování srozumitelnost a přehlednosti zápisu jako takového. Mgr. J. Beránkovi, jako 

poslednímu ověřovateli zápisu, byla tato informace zaslána. Pakliže budou odpovědi 

formulovány jednoznačně, konkrétně, které nebudou další rozvinutou diskusí, tak aby 

zapisovatelka mohla poměrně jednoduše a jednoznačně obsah zapsat tak, aby nemohlo dojít 

k pochybnostech o tom co, kdo chtěl a nechtěl říct. Takovéto odpovědi zveřejňovány budou. 

 

Diskuse: Z. Mucha navrhl zařadit návrh „Vyhrazení pravomoci zastupitelstva pro územní a 

stavební řízení a pro posuzování vlivů na životní prostředí v rámci území řešeného ve studii 

Horní Počernice – východ“ a zařadit ho jako samostatný bod, tedy 5.01. 

 

V 17:11 hod. starosta vyhlásil 5-ti minutovou přestávku do 17:16 hod. 

 

Po přestávce nechal starosta hlasovat o zařazení návrhu Z. Muchy jako bod 5.01: 

 Mgr. Beneda Jiří SPP Pro 

 Mgr. Beránek Josef SPP Pro 

 MVDr. Bonková Klára Šance p. P. Pro 

 Ciboch Pavel ODS, TOP09 a NK Pro 

 Češpivo Jakub HOP, PRO a NEZ Pro 

 Češpivová Daria HOP, PRO a NEZ Pro 

 PhDr. Foglarová Zuzana ODS, TOP09 a NK Pro 

 Hájková Jana, BBA Místní pro HP Pro 

 Ing. Herian Milan SPP Pro 

 Ing. Janáčková Alexandra Šance p. P. Pro 

 Ing. Jukl Jindřich ODS, TOP09 a NK Pro 

 Bc. Kočí Jaroslav Šance p. P. Pro 

 Mgr. Lodrová Kateřina ODS, TOP09 a NK Pro 

 Markulinec Moravcová Hana Šance p. P. Pro 

 Mucha Zbyněk  HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Růžička Petr, DiS., MBA HOP, PRO a NEZ Pro 

 Stára Richard  ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Stýblo Ladislav Počernice JINAK Pro 

 Bc. Šebek Jiří HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štěpánková Hana HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štrobová Alena HOP, PRO a NEZ Pro 

 prof. ak. mal. Mgr. Velíšek Martin, Ph.D Počernice JINAK Pro 

 Ing. Wágner Pavel Šance p. P. Pro 

 Ing. Žídek Ondřej ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Měšťan Petr  ODS, TOP09 a NK Pro 
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___________________________________________________________________________ 

Pro: 25 (100%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 

Návrh na zařazení bodu 5.01 byl přijat 

 

Starosta nechal hlasovat o upraveném návrhu programu jako celku, tzn. vč. nově zařazeného 

bodu 5.01, původně navržené body 5 a 6 budou přečíslovány na 6 a 7.: 

 Mgr. Beneda Jiří SPP Pro 

 Mgr. Beránek Josef SPP Pro 

 MVDr. Bonková Klára Šance p. P. Pro 

 Ciboch Pavel ODS, TOP09 a NK Pro 

 Češpivo Jakub HOP, PRO a NEZ Pro 

 Češpivová Daria HOP, PRO a NEZ Pro 

 PhDr. Foglarová Zuzana ODS, TOP09 a NK Pro 

 Hájková Jana, BBA Místní pro HP Pro 

 Ing. Herian Milan SPP Pro 

 Ing. Janáčková Alexandra Šance p. P. Pro 

 Ing. Jukl Jindřich ODS, TOP09 a NK Pro 

 Bc. Kočí Jaroslav Šance p. P. Pro 

 Mgr. Lodrová Kateřina ODS, TOP09 a NK Pro 

 Markulinec Moravcová Hana Šance p. P. Pro 

 Mucha Zbyněk  HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Růžička Petr, DiS., MBA HOP, PRO a NEZ Pro 

 Stára Richard  ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Stýblo Ladislav Počernice JINAK Pro 

 Bc. Šebek Jiří HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štěpánková Hana HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štrobová Alena HOP, PRO a NEZ Pro 

 prof. ak. mal. Mgr. Velíšek Martin, Ph.D Počernice JINAK Pro 

 Ing. Wágner Pavel Šance p. P. Pro 

 Ing. Žídek Ondřej ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Měšťan Petr  ODS, TOP09 a NK Pro 

___________________________________________________________________________ 

Pro: 25 (100%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 

 

Pro takto navržený program hlasovalo všech 25 přítomných členů ZMČ Praha 20, nikdo nebyl 

proti a nikdo se nezdržel hlasování. Program zasedání byl schválen. 

 

Program jednání: 

Pořadí Věc 
Kód 

kontroly 

Číslo 

materiálu 

 

 

 

1 

1. Zahájení 

2. Schválení programu 

3. Majetek 

Uzavření smlouvy o smlouvě budoucí kupní za účelem prodeje 

části obecního pozemku KN parc č. 2145/149 v k. ú. Horní 

Počernice, obec Praha 

 

 

 

3.01 

 

 

 

BJ/0033/2023 

 4. Územní rozvoj   
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2 Připomínky k územní studii Horní Počernice – východ v rámci 

veřejného jednání (01/2023) 

4.01 BJ/0031/2023 

 

3 

Vyhrazení pravomoci ZMČ Praha 20 

Vyhrazení pravomoci zastupitelstva pro územní a stavební 

řízení a pro posuzování vlivů na životní prostředí v rámci 

území řešeného ve studii Horní Počernice – východ 

 

5.01 

 

BJ/0057/2023 

           6. Dotazy a interpelace členů ZMČ Praha 20  

           7. Závěr 

 

18:00 - 18:30 hodin - Dotazy a interpelace z řad veřejnosti nezastupitelů 

 

 
3. Majetek 

3.01 Uzavření smlouvy o smlouvě budoucí kupní za účelem prodeje části obecního 

pozemku KN parc č. 2145/149 v k. ú. Horní Počernice, obec Praha 

Materiál předložila Hana Markulinec Moravcová, 1. místostarostka 

 

Na základě usnesení č. RMC/7/12/0139/22 ze dne 22.12.2022 je ZMČ předkládán k vyjádření 

návrh na uzavření Smlouvy o smlouvě budoucí kupní za účelem prodeje části obecního 

pozemku KN parc. č. 2145/149 v k. ú. Horní Počernice, obec Praha s XXXX XXXXXXX 

XXXXXXXX X XXXXX. 

Diskuse: J. Hájková, BBA, Ing. J. Jukl, Mgr. P. Měšťan, Ing. R  Měšťan, Mgr. A. Štrobová, Z. 

Mucha, občan p. Švejda – byly zároveň promítnuty fotografie stavby 

H. M. Moravcová, Bc. J. Šebek předložil protinávrh, a to nesouhlas s prodejem 16-ti m2 XXXX 

XXXXXXX V.  

Hošek požádal o promítnutí fotografií k projednávanému bodu. 

 

V 17:45 hod. odešel ze zasedání Ing. P. Wágner. 

 
18:00 hod. Dotazy a interpelace z řad veřejnosti nezastupitelů. 

V. Hošek promítl fotografie výstavby protihlukových stěn při vjezdu do Horních Počernic. 

Vzhledem k tomu, že je konec ledna 2023, zeptal se pana starosty, jak ŘSD řeší svůj slib, že 

bude ve věci výstavby protihlukových stěn na dálnici D11, D10 a SOKP 510 hledat 

nejvhodnější a co nejefektivnější řešení protihlukové ochrany pro naší městskou část. 

Konstatoval, že stavba protihlukových opatření v režii ŘSD je nedostačující a vynaložené 

finanční prostředky považuje za vyhozené. 

Pan starosta odpověděl. Odpověď ŘSD měl obdržet starosta do 31.1.2023 a po obdržení této 

odpovědi bude informovat občany i zastupitele. 

 

Žádný z občanů se s dotazem nepřihlásil. Starosta konstatoval, kdyby někdo z občanů dorazil, 

dostane samozřejmě možnost vystoupit se svým příspěvkem a pokračoval v projednávání bodu 

3.01. 
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Pokračovala diskuse k bodu 3.01: Ing. Z. Vavruška upozornil, aby protinávrh zastupitel Bc. J. 

Šebek upravil na neschvaluje, místo nesouhlasí. 

 

Pan starosta vyhlásil 5-ti minutovou přestávku na formulování protinávrhu. 

18:06 – 18:18 hod. přestávka. 

 

Pokračovala diskuse: Mgr. J. Beneda, Mgr. A. Štrobová 

 

Po ukončení rozpravy požádal starosta Návrhový výbor o naformulování protinávrhu Bc. J. 

Šebka a H. M. Moravcová protinávrh přečetla: ZMČ Praha 20 neschvaluje uzavření smlouvy o 

smlouvě budoucí kupní za účelem prodeje části obecního pozemku KN parc č. 2145/149 v k. 

ú. Horní Počernice, obec Praha s XXXX XXXXXXX XXXXXXXX X XXXXX XXXXXX 

XXXXXXXX a ukládá informovat stavebníka o přijatém usnesení. 

Starosta nechal o protinávrhu Bc. J. Šebka hlasovat: 

 Mgr. Beneda Jiří SPP Pro 

 Mgr. Beránek Josef SPP Pro 

 MVDr. Bonková Klára Šance p. P. Proti 

 Ciboch Pavel ODS, TOP09 a NK Zdržel se 

 Češpivo Jakub HOP, PRO a NEZ Pro 

 Češpivová Daria HOP, PRO a NEZ Pro 

 PhDr. Foglarová Zuzana ODS, TOP09 a NK Zdržel se 

 Hájková Jana, BBA Místní pro HP Pro 

 Ing. Herian Milan SPP Pro 

 Ing. Janáčková Alexandra Šance p. P. Zdržel se 

 Ing. Jukl Jindřich ODS, TOP09 a NK Zdržel se 

 Bc. Kočí Jaroslav Šance p. P. Zdržel se 

 Mgr. Lodrová Kateřina ODS, TOP09 a NK Zdržel se 

 Markulinec Moravcová Hana Šance p. P. Zdržel se 

 Mucha Zbyněk  HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Růžička Petr, DiS., MBA HOP, PRO a NEZ Zdržel se 

 Stára Richard  ODS, TOP09 a NK Zdržel se 

 Mgr. Stýblo Ladislav Počernice JINAK Zdržel se 

 Bc. Šebek Jiří HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štěpánková Hana HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štrobová Alena HOP, PRO a NEZ Pro 

 prof. ak. mal. Mgr. Velíšek Martin, Ph.D Počernice JINAK Proti 

 Ing. Wágner Pavel Šance p. P. Nepřítomen 

 Ing. Žídek Ondřej ODS, TOP09 a NK Zdržel se 

 Mgr. Měšťan Petr  ODS, TOP09 a NK Zdržel se 

___________________________________________________________________________ 

Pro: 10 (40%)  Proti: 2 (8%)  Zdrželo se: 12 (48%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 

Nepřítomno: 1 

Protinávrh nebyl přijat. 
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Starosta předal závěrečné slovo předkladatelce, H. M. Moravcové, která předložila návrh 

usnesení v původním znění s úpravou prodejní ceny na 15 tis. Kč/m2, což je úprava v návrhu 

Smlouvy o smlouvě budoucí kupní a návrh usnesení přečetla:  

ZMČ Praha 20 1) schvaluje uzavření Smlouvy o smlouvě budoucí kupní za účelem prodeje části 

obecního pozemku KN parc č. 2145/149 v k. ú. Horní Počernice, obec Praha s XXXX 

XXXXXXX XXXXXXXX X XXXXX XXXXXX XXXXXXXX 

2) ukládá předložit Smlouvu o smlouvě budoucí kupní smluvním stranám k podpisu s úpravou 

ceny 15 tis. Kč/m2. 

Technická poznámka. Bc. J. Šebek se zeptal: V případě, že byla uzavřena rozprava, se nemůžou 

podávat nové návrhy na změny a měl by se držet původní návrh, jak byl předložen. V případě 

úpravy, v tomto případě úpravy prodejní ceny, by měl být předložen jako protinávrh, který by 

se měl hlasovat jako první, potom hlasovat o protinávrhu J. Šebka a pokud by nebyl přijat ani 

jeden protinávrh, tak nechat hlasovat o původním návrhu, který byl předložen ZMČ původně. 

Z hlediska Jednacího řádu by neměly být prováděny žádné změny, protože žádný jiný 

protinávrh než J. Šebka nebyl přijat.  

Pan starosta si toto nemyslí a požádal o výklad paní tajemnici úřadu JUDr. B. F. Lukšovou, 

která se domnívá, že nedošlo ke změně usnesení, to zůstalo stejné, jen se mění cena uvedena ve 

Smlouvě o smlouvě budoucí kupní, tzn. usnesení zůstane stejné. 

Bc. J. Šebek tvrdí, že se schvaluje Smlouva o smlouvě budoucí kupní, která je součástí 

předloženého materiálu, ve kterém je uvedena částka ve výši 10 tis. Kč/m2. Dle jeho názoru 

došlo k úpravě a ke změně návrhu na schválení.  

H. M. Moravcová si to nemyslí, v usnesení je schválení kupní smlouvy a ona jako předkladatel 

v závěrečném slovu navrhla cenu jinou. Toto je její výklad.  

Ing. M. Herian požádal, aby tato diskuse byly uvedena v zápisu. 

Technická poznámka: Bc. J. Šebek se zeptal, kdo a jakým způsobem může podat jasné 

vysvětlení, jestli to je správně nebo není, když jsou rozpory v názorech. 

Starosta řekl, že si nemyslí, že má J. Šebek pravdu, ale že má pravdu on (starosta) a 

předkladatelka. V rámci závěrečné řeči navýšila předkladatelka prodejní cenu na 15 tis. Kč/m2. 

Usnesení bude stejné, pouze ve smlouvě bude jiná cena. 

Bc. J. Šebek tvrdí, že se jedná již o jiný návrh, zastupitelé dostali v materiálech jinou cenu. 

Zeptal se, kdo je schopen nám tento rozpor zodpovědět, jestli je správný jeho názor nebo 

předkladatelky a na koho se má v této věci obrátit. 

Starosta požádal tajemnici úřadu a ta zopakovala, že se domnívá, že nedošlo ke změně usnesení. 

Bc. J. Šebek se zeptal, že pokud se tajemnice domnívá, tak na koho se má obrátit s dotazem o 

vysvětlení nadřízeného orgánu. 
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JUDr. B. F. Lukšová odpověděla, že konzultujeme s MHMP, který je dozorovým orgánem ve 

věci samostatné působnosti. 

 

Technická poznámka: Ing. M. Herian uvedl, že pokud máme v podkladech přílohu č. 12 

„Smlouvu“, ve které je uvedena prodejní cena 10 tis. Kč/m2, tak hlasujeme o této „Smlouvě“, 

nikoliv o prodejní ceně 15 tis. Kč/m2, kterou předkladatelka změnila v závěrečném slovu. 

 

Starosta sdělil, že to je názor Ing. Heriana, ale on má názor jiný. 

Ing. Herian požádal, aby tato diskuse byla uvedena v zápise. 

 

H. M. Moravcová znovu přečetla návrh usnesení:  

ZMČ Praha 20 1) schvaluje uzavření Smlouvy o smlouvě budoucí kupní za účelem prodeje 

části obecního pozemku KN parc č. 2145/149 v k. ú. Horní Počernice, obec Praha s XXXX 

XXXXXXX XXXXXXXX X XXXXX XXXXXX XXXXXXXX 

2) ukládá předložit Smlouvu o smlouvě budoucí kupní smluvním stranám k podpisu. 

Pan starosta nechal hlasovat: 

 Mgr. Beneda Jiří SPP Proti 

 Mgr. Beránek Josef SPP Proti 

 MVDr. Bonková Klára Šance p. P. Pro 

 Ciboch Pavel ODS, TOP09 a NK Pro 

 Češpivo Jakub HOP, PRO a NEZ Proti 

 Češpivová Daria HOP, PRO a NEZ Proti 

 PhDr. Foglarová Zuzana ODS, TOP09 a NK Pro 

 Hájková Jana, BBA Místní pro HP Proti 

 Ing. Herian Milan SPP Proti 

 Ing. Janáčková Alexandra Šance p. P. Pro 

 Ing. Jukl Jindřich ODS, TOP09 a NK Pro 

 Bc. Kočí Jaroslav Šance p. P. Pro 

 Mgr. Lodrová Kateřina ODS, TOP09 a NK Pro 

 Markulinec Moravcová Hana Šance p. P. Pro 

 Mucha Zbyněk  HOP, PRO a NEZ Proti 

 Mgr. Růžička Petr, DiS., MBA HOP, PRO a NEZ Proti 

 Stára Richard  ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Stýblo Ladislav Počernice JINAK Pro 

 Bc. Šebek Jiří HOP, PRO a NEZ Proti 

 Mgr. Štěpánková Hana HOP, PRO a NEZ Proti 

 Mgr. Štrobová Alena HOP, PRO a NEZ Proti 

 prof. ak. mal. Mgr. Velíšek Martin, Ph.D Počernice JINAK Pro 

 Ing. Wágner Pavel Šance p. P. Nepřítomen 

 Ing. Žídek Ondřej ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Měšťan Petr  ODS, TOP09 a NK Pro 

___________________________________________________________________________ 

Pro: 13 (52%)  Proti: 11 (44%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 

Nepřítomno: 1 

Usnesení s úpravou bylo schváleno. 

 



 
Zápis je zveřejněn anonymizovaný z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných 

osobních údajů v souladu s Nařízením Evropského parlamentu a Rady (EU) č. 2016/679 (GDPR) 

a další platnou právní úpravou. 
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Usnesení číslo: ZMC/4/1/0045/23 

Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) schvaluje 

       uzavření Smlouvy o smlouvě budoucí kupní za účelem prodeje části obecního                

       pozemku KN parc č. 2145/149 v k. ú. Horní Počernice, obec Praha s XXXX    

       XXXXXXX XXXXXXXX X XXXXX XXXXXX XXXXXXXX 

2) ukládá 

předložit Smlouvu o smlouvě budoucí kupní smluvním stranám k podpisu 

Zodpovídá  

1. RMČ  

Termín: 28.02.2023     

 

 
4. Územní rozvoj 

4.01 Připomínky k územní studii Horní Počernice – východ v rámci veřejného jednání 

(01/2023) 

Materiál předložil Ing. Jindřich Jukl, radní 

 

Na základě podnětu MČ Praha 20 (schváleného usnesením č. ZMC/22/2/0089/17 ze dne 

18.9.2017) pořizuje MHMP, odbor územního rozvoje (dále jen též „pořizovatel“) územní studii 

Horní Počernice východ. Zpracovatelem této studie byla na základě výběrového řízení vybrána 

společnost Gogolák + Grasse s. r. o, která od konce roku 2021 tento dokument připravuje.  

Studie se pořizuje bez variantního řešení – pouze pro rozhodování v území. Nicméně po dohodě 

má i tzv. námětovou část, která řeší území i nad rámec platného územního plánu. Tedy může i 

posloužit jak podklad pro změnu územního plánu.  

V červnu roku 2022 proběhlo tzv. interní připomínkování k hrubopisu návrhu územní studie. 

MČ k tomu uplatnila soubor připomínek, a to na základě usnesení ZMČ č. ZMC/34/19/0216/22 

ze dne 27.6.2022. 

 

Magistrát hlavního města Prahy, Odbor územního rozvoje veřejnou vyhláškou v závěru 

loňského roku oznámil zahájení veřejného projednání nad návrhem územní studie Horní 

Počernice – východ. Veřejné jednání na návrhem této územní studie se uskutečnilo v úterý 

10.1.2023 od 14:00 v zasedací místnosti č. 201 v budově Škodova paláce Magistrátu hl. m. 

Prahy, Jungmannova 35/29, 110 00 Praha 1. Dále proběhlo veřejné představení územní studie 

i v městské části Praha 20, konkrétně ve středu 18. 1. 2023 od 17:00 hod. ve Chvalské stodole, 

na adrese: Na Chvalské tvrzi 3103/7, 193 00 Praha 20.  

Podrobnější informace včetně samotného návrhu je možné získat na odkazu: 

https://www.praha.eu/jnp/cz/o_meste/magistrat/odbory/odbor_uzemniho_rozvoje/uzemni_pla

novani/uzemni_studie/studie_porizovane/index.html (pod záložkou ÚS Horní Počernice – 

východ).  

Do 31. 1. 2023 včetně bude možné k návrhu územní studie uplatnit připomínky, a to k 

Magistrátu hlavního města Prahy. Podrobnější informace k tomu jsou zveřejněny na úředních 

deskách Magistrátu hlavního města Prahy i Úřadu městské části Praha 20.  



 
Zápis je zveřejněn anonymizovaný z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných 

osobních údajů v souladu s Nařízením Evropského parlamentu a Rady (EU) č. 2016/679 (GDPR) 

a další platnou právní úpravou. 
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Podle sdělení pořizovatele studie na veřejném jednání se schválení studie očekává v polovině 

roku 2023, po zapracování připomínek z veřejného jednání. 

 

Technická poznámka: J. Hájková, BBA se zeptala, jakým způsobem se bude o připomínkách 

hlasovat, jestli jednotlivě o každé připomínce a pak o celku, nebo se bude hlasovat pouze o 

celku. Pan starosta odpověděl, že bude hlasováno jednotlivě. 

 

Mgr. A. Štrobová požádala o 20-ti minutovou přestávku. 

Přestávka 18:38 - 19:14 hod.  

 

Technická poznámka: Ing. J. Jukl 

Diskuse: Z. Mucha, Mgr. A. Štrobová se zeptala místostarosty R. Stáry, zda v území, o kterém 

se dnes jedná, vlastní nějaké pozemky. 

R. Stára odpověděl, že „v tomto území, pravděpodobně, které se projednává, žádné pozemky 

nevlastníme, maximálně, by to bylo na severovýchodě, kde je zelená plocha ZMK, takže by tam 

měli být asi pravděpodobně parky. To je tak asi všechno. Jinak žádné pozemky tam nemáme.“ 

Mgr. A. Štrobová požádala tuto skutečnost uvést do zápisu ze zasedání. 

Do diskuse se dále přihlásili: J. Hájková, BBA navrhla přidat připomínku č. 21 - Vzhledem 

k budoucímu nemalému nárůstu počtu trvale žijících obyvatel na území Horních Počernic 

žádáme, aby byla v návrhu územní studie vyznačena plocha pro „Požární zbrojnici“. 

V. Hošek (občan) navrhl přidat připomínku týkající se SV tangenty a to v následujícím znění: 

MČ Praha 20 nadále požaduje do studie zapracovat novou sběrnou komunikaci „SV obchvat 

Horních Počernic“, tj. propojení ul. Náchodská a Ve Žlíbku za ČOV Čertousy s variantním 

napojením na komunikační síť v severní části území (za Bílým vrchem) viz. obrázek. 

 

Dále navrhl předložený návrh usnesení doplnit o bod 4), a to ZMČ Praha 20 ukládá RMČ Praha 

20 informovat členy ZMČ o výsledku a způsobu zapracování/vypořádání jednotlivých 

připomínek uvedených v příloze č. 1 tohoto usnesení, a to bez zbytečného odkladu. 

Požádal, jestli si jeho návrh ze zastupitelů někdo osvojí, protože jako občan návrhy předkládat 

nemůže. 

R. Stára, V. Hošek (občan), Mgr. P. Měšťan, Z. Mucha navrhl rozdělení Připomínky č. 20 na 

dvě části 

Připomínka č. 20 - MČ Praha 20 nesouhlasí s navrhovaným dopravním řešením území okolo 

ulice K Berance. Požaduje zachovat v ulici K Berance mezi ulicemi Tikovská a K Odpočinku 

stávající samostatnou cyklostezku a stezku pro pěší bez automobilové dopravy. 

Připomínka č. 21 - MČ Praha 20 požaduje vést obslužnou komunikaci k záměru tří bytových 

domů, umisťovaných severně od ulice K Berance, po severní části záměru, po pozemku 

investora. Pokud by nešlo komunikaci a záměr na pozemku investora realizovat, požaduje, aby 

byl záměr přepracován. 

Navrženou připomínku č. 21 J. Hájkové, BBA posunout jako připomínku č. 22. 

V 19:30 hod. se vrátil na zasedání Ing. P. Wágner. 



 
Zápis je zveřejněn anonymizovaný z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných 

osobních údajů v souladu s Nařízením Evropského parlamentu a Rady (EU) č. 2016/679 (GDPR) 
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Z. Mucha přečetl návrh připomínky č. 23 - Požadujeme v rámci studie zpracovat novou sběrnou 

komunikaci pro budoucí severovýchodní obchvat Horních Počernic s tím, že další pokračování 

by bylo k řešení se Středočeským krajem ve stopě za Bílým vrchem. Navrhujeme tuto 

komunikaci umístit v území určeném pro výstavbu při severovýchodním okraji řešeného území.  

Pan Z. Mucha si osvojil návrh pana V. Hoška, a to pouze v doplnění navrhovaného usnesení o 

bod 4) ukládá RMČ Praha 20 informovat členy ZMČ o výsledku a způsobu 

zapracování/vypořádání jednotlivých připomínek uvedených v příloze č. 1 tohoto usnesení, a to 

bez zbytečného odkladu. 

Připomínka č. 24 - Městská část Praha 20 požaduje nerozšiřovat odpočívku pro kamiony 

severně od D11 s ohledem na úbytek zeleně a navýšení hluku a exhalací. 

Mgr. J. Beránek navrhl u připomínky č. 4 vypustit grafické znázornění. 

Technická poznámka: Z. Mucha 

 

Ing. M. Herian u připomínky č. 14 navrhl ve druhé větě nahradit slovo „doporučuje“ slovem 

„požaduje“ 

 

Pan starosta vyhlásil 10-ti minutovou přestávku. 

Přestávka 19:45 – 20:01 hod.  

 

Po přestávce předložil starosta procedurální návrh, a to, že ke každá připomínka bude 

projednána zvlášť s možností vyjádřit se a předložit protinávrh, a to postupně od připomínky č. 

1 – 24 a poté návrh usnesení. 

Technická poznámka: Ing. M. Herian 

Pan starosta nechal hlasovat o výše uvedeném procedurálním návrhu:: 

 Mgr. Beneda Jiří SPP Pro 

 Mgr. Beránek Josef SPP Pro 

 MVDr. Bonková Klára Šance p. P. Pro 

 Ciboch Pavel ODS, TOP09 a NK Pro 

 Češpivo Jakub HOP, PRO a NEZ Pro 

 Češpivová Daria HOP, PRO a NEZ Pro 

 PhDr. Foglarová Zuzana ODS, TOP09 a NK Pro 

 Hájková Jana, BBA Místní pro HP Pro 

 Ing. Herian Milan SPP Pro 

 Ing. Janáčková Alexandra Šance p. P. Pro 

 Ing. Jukl Jindřich ODS, TOP09 a NK Pro 

 Bc. Kočí Jaroslav Šance p. P. Pro 

 Mgr. Lodrová Kateřina ODS, TOP09 a NK Pro 

 Markulinec Moravcová Hana Šance p. P. Pro 

 Mucha Zbyněk  HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Růžička Petr, DiS., MBA HOP, PRO a NEZ Pro 

 Stára Richard  ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Stýblo Ladislav Počernice JINAK Pro 

 Bc. Šebek Jiří HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štěpánková Hana HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štrobová Alena HOP, PRO a NEZ Pro 



 
Zápis je zveřejněn anonymizovaný z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných 
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 prof. ak. mal. Mgr. Velíšek Martin, Ph.D Počernice JINAK Pro 

 Ing. Wágner Pavel Šance p. P. Pro 

 Ing. Žídek Ondřej ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Měšťan Petr  ODS, TOP09 a NK Pro 

___________________________________________________________________________ 

Pro: 25 (100%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 

Procedurální návrh byl schválen. 

 

Starosta předal slovo Ing. J. Juklovi, který postupně připomínky předložil. 

 

Připomínka č. 1  

MČ nadále plně podporuje umístění žst. zastávky Čertousy. K návrhu územní studie ještě před 

jejím zaevidováním, resp. případným dopracováním musí být opatřeno stanovisko Správy 

železnic (dále jen „SŽ“).  

 

Do diskuse se nikdo nepřihlásil. 

Starosta nechal o připomínce č. 1 hlasovat:  

 Mgr. Beneda Jiří SPP Pro 

 Mgr. Beránek Josef SPP Pro 

 MVDr. Bonková Klára Šance p. P. Pro 

 Ciboch Pavel ODS, TOP09 a NK Pro 

 Češpivo Jakub HOP, PRO a NEZ Zdržel se 

 Češpivová Daria HOP, PRO a NEZ Pro 

 PhDr. Foglarová Zuzana ODS, TOP09 a NK Pro 

 Hájková Jana, BBA Místní pro HP Zdržel se 

 Ing. Herian Milan SPP Pro 

 Ing. Janáčková Alexandra Šance p. P. Pro 

 Ing. Jukl Jindřich ODS, TOP09 a NK Pro 

 Bc. Kočí Jaroslav Šance p. P. Pro 

 Mgr. Lodrová Kateřina ODS, TOP09 a NK Pro 

 Markulinec Moravcová Hana Šance p. P. Pro 

 Mucha Zbyněk  HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Růžička Petr, DiS., MBA HOP, PRO a NEZ Zdržel se 

 Stára Richard  ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Stýblo Ladislav Počernice JINAK Pro 

 Bc. Šebek Jiří HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štěpánková Hana HOP, PRO a NEZ Zdržel se 

 Mgr. Štrobová Alena HOP, PRO a NEZ Zdržel se 

 prof. ak. mal. Mgr. Velíšek Martin, Ph.D Počernice JINAK Pro 

 Ing. Wágner Pavel Šance p. P. Pro 

 Ing. Žídek Ondřej ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Měšťan Petr  ODS, TOP09 a NK Pro 

___________________________________________________________________________ 

Pro: 20 (80%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 5 (20%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 

Připomínka č. 1 byla schválena. 

 

Připomínka č. 2  
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MČ Praha 20 požaduje prověřit maximální možnou kapacitu parkoviště u žst. zastávky 

Čertousy v návaznosti na postoj SŽ. Podle zatím vedeného jednání se SŽ bylo průzkumem 

zjištěno, že poptávka P+R u zastávek a stanic na trati Praha – Vysočany – Lysá n/L je poměrně 

značná, kolem 3000 parkovacích stání. V námětové části studie pak vyznačit rozsah územní 

rezervy potřebné pro ochranu tohoto záměru. Kromě samotné žst. zastávky vyznačit i 

související dopravní infrastrukturu – parkoviště P+R včetně jeho obsluhy (dopravního 

napojení) z uvažované sběrné komunikace v námětové výkresu ozn. jako A10.  

 

Do diskuse se nikdo nepřihlásil. 

Starosta nechal o připomínce č. 2 hlasovat:  

 Mgr. Beneda Jiří SPP Pro 

 Mgr. Beránek Josef SPP Pro 

 MVDr. Bonková Klára Šance p. P. Pro 

 Ciboch Pavel ODS, TOP09 a NK Pro 

 Češpivo Jakub HOP, PRO a NEZ Pro 

 Češpivová Daria HOP, PRO a NEZ Pro 

 PhDr. Foglarová Zuzana ODS, TOP09 a NK Pro 

 Hájková Jana, BBA Místní pro HP Pro 

 Ing. Herian Milan SPP Pro 

 Ing. Janáčková Alexandra Šance p. P. Pro 

 Ing. Jukl Jindřich ODS, TOP09 a NK Pro 

 Bc. Kočí Jaroslav Šance p. P. Pro 

 Mgr. Lodrová Kateřina ODS, TOP09 a NK Pro 

 Markulinec Moravcová Hana Šance p. P. Pro 

 Mucha Zbyněk  HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Růžička Petr, DiS., MBA HOP, PRO a NEZ Pro 

 Stára Richard  ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Stýblo Ladislav Počernice JINAK Pro 

 Bc. Šebek Jiří HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štěpánková Hana HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štrobová Alena HOP, PRO a NEZ Pro 

 prof. ak. mal. Mgr. Velíšek Martin, Ph.D Počernice JINAK Pro 

 Ing. Wágner Pavel Šance p. P. Pro 

 Ing. Žídek Ondřej ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Měšťan Petr  ODS, TOP09 a NK Pro 

___________________________________________________________________________ 

Pro: 25 (100%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 

Připomínka č. 2 byla schválena. 

 

 

Připomínka č. 3  

Ve studii chybí lokalizace zpracovaných detailů (vyznačení v situaci), což ztěžuje práci s tímto 

dokumentem. MČ Praha 20 doporučuje vyznačit jejich polohu ve vhodném výkrese (např. 

v Hlavním výkrese). 

 

Do diskuse se nikdo nepřihlásil. 

Starosta nechal o připomínce č. 3 hlasovat:  
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 Mgr. Beneda Jiří SPP Pro 

 Mgr. Beránek Josef SPP Pro 

 MVDr. Bonková Klára Šance p. P. Pro 

 Ciboch Pavel ODS, TOP09 a NK Pro 

 Češpivo Jakub HOP, PRO a NEZ Pro 

 Češpivová Daria HOP, PRO a NEZ Pro 

 PhDr. Foglarová Zuzana ODS, TOP09 a NK Pro 

 Hájková Jana, BBA Místní pro HP Pro 

 Ing. Herian Milan SPP Pro 

 Ing. Janáčková Alexandra Šance p. P. Pro 

 Ing. Jukl Jindřich ODS, TOP09 a NK Pro 

 Bc. Kočí Jaroslav Šance p. P. Pro 

 Mgr. Lodrová Kateřina ODS, TOP09 a NK Pro 

 Markulinec Moravcová Hana Šance p. P. Pro 

 Mucha Zbyněk  HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Růžička Petr, DiS., MBA HOP, PRO a NEZ Pro 

 Stára Richard  ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Stýblo Ladislav Počernice JINAK Pro 

 Bc. Šebek Jiří HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štěpánková Hana HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štrobová Alena HOP, PRO a NEZ Pro 

 prof. ak. mal. Mgr. Velíšek Martin, Ph.D Počernice JINAK Pro 

 Ing. Wágner Pavel Šance p. P. Pro 

 Ing. Žídek Ondřej ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Měšťan Petr  ODS, TOP09 a NK Pro 

___________________________________________________________________________ 

Pro: 25 (100%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 

Připomínka č. 3 byla schválena. 

 

Připomínka č. 4 předkládá Ing. Jukl s vypuštěním grafického znázornění (obrázku) na návrh 

Mgr. J. Beránka. 

MČ Praha 20 požaduje doplnit detail řešení území před hřbitovem včetně řešení křížení 

cyklostezky s ul. K Odpočinku a řešení předprostoru hřbitova a parkovacích stání pro hřbitov. 

Toto území je vzhledem ke křížení dopravy v kombinaci s provozem hřbitova poměrně 

komplikované a vzhledem k tomu, že sousedí s několika aktuálními záměry, je žádoucí pro 

rozhodování v území disponovat detailnějším zpracováním území. Do detailu zahrnout i ideu 

nové obřadní síně na hřbitově a rozšíření prostoru hřbitova. 

 

Do diskuse se nikdo nepřihlásil. 

Starosta nechal o připomínce č. 4 hlasovat:  

 Mgr. Beneda Jiří SPP Pro 

 Mgr. Beránek Josef SPP Pro 

 MVDr. Bonková Klára Šance p. P. Pro 

 Ciboch Pavel ODS, TOP09 a NK Pro 

 Češpivo Jakub HOP, PRO a NEZ Pro 

 Češpivová Daria HOP, PRO a NEZ Pro 

 PhDr. Foglarová Zuzana ODS, TOP09 a NK Pro 

 Hájková Jana, BBA Místní pro HP Pro 
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 Ing. Herian Milan SPP Pro 

 Ing. Janáčková Alexandra Šance p. P. Pro 

 Ing. Jukl Jindřich ODS, TOP09 a NK Pro 

 Bc. Kočí Jaroslav Šance p. P. Pro 

 Mgr. Lodrová Kateřina ODS, TOP09 a NK Pro 

 Markulinec Moravcová Hana Šance p. P. Pro 

 Mucha Zbyněk  HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Růžička Petr, DiS., MBA HOP, PRO a NEZ Pro 

 Stára Richard  ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Stýblo Ladislav Počernice JINAK Pro 

 Bc. Šebek Jiří HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štěpánková Hana HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štrobová Alena HOP, PRO a NEZ Pro 

 prof. ak. mal. Mgr. Velíšek Martin, Ph.D Počernice JINAK Pro 

 Ing. Wágner Pavel Šance p. P. Pro 

 Ing. Žídek Ondřej ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Měšťan Petr  ODS, TOP09 a NK Pro 

___________________________________________________________________________ 

Pro: 25 (100%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 

Připomínka č. 4 byla schválena. 

 

Připomínka č. 5 

MČ Praha 20 požaduje doplnit zákres nového stromořadí v ul. K Odpočinku v Hlavním 

výkresu. (Ve výkresu řezu je stromořadí při východním kraji komunikace na základě 

předchozích připomínek MČ P20 navrženo, ale toto se nepropsalo do Hlavního výkresu). 

Do diskuse se nikdo nepřihlásil. 

Starosta nechal o připomínce č. 5 hlasovat:  

 Mgr. Beneda Jiří SPP Pro 

 Mgr. Beránek Josef SPP Pro 

 MVDr. Bonková Klára Šance p. P. Pro 

 Ciboch Pavel ODS, TOP09 a NK Pro 

 Češpivo Jakub HOP, PRO a NEZ Pro 

 Češpivová Daria HOP, PRO a NEZ Pro 

 PhDr. Foglarová Zuzana ODS, TOP09 a NK Pro 

 Hájková Jana, BBA Místní pro HP Pro 

 Ing. Herian Milan SPP Pro 

 Ing. Janáčková Alexandra Šance p. P. Pro 

 Ing. Jukl Jindřich ODS, TOP09 a NK Pro 

 Bc. Kočí Jaroslav Šance p. P. Pro 

 Mgr. Lodrová Kateřina ODS, TOP09 a NK Pro 

 Markulinec Moravcová Hana Šance p. P. Pro 

 Mucha Zbyněk  HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Růžička Petr, DiS., MBA HOP, PRO a NEZ Pro 

 Stára Richard  ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Stýblo Ladislav Počernice JINAK Pro 

 Bc. Šebek Jiří HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štěpánková Hana HOP, PRO a NEZ Pro 



 
Zápis je zveřejněn anonymizovaný z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných 

osobních údajů v souladu s Nařízením Evropského parlamentu a Rady (EU) č. 2016/679 (GDPR) 

a další platnou právní úpravou. 
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 Mgr. Štrobová Alena HOP, PRO a NEZ Pro 

 prof. ak. mal. Mgr. Velíšek Martin, Ph.D Počernice JINAK Pro 

 Ing. Wágner Pavel Šance p. P. Pro 

 Ing. Žídek Ondřej ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Měšťan Petr  ODS, TOP09 a NK Pro 

___________________________________________________________________________ 

Pro: 25 (100%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 

Připomínka č. 5 byla schválena. 

 

Připomínka č. 6 byla vypuštěna. 

 

Připomínka č. 7 

MČ Praha 20 nadále požaduje, aby se studie více zabývala problematikou Jirenského potoka. 

Požaduje navrhnout opatření, která budou minimalizovat rizika vybřežení tohoto potoka 

v úseku mezi Podsychrovským rybníkem - ČOV Čertousy – propustek pod žst. tratí. viz. zadání 

(ÚS navrhne ve vazbě na návrh koncepce hospodaření s dešťovými vodami revitalizaci 

Jirenského potoka, která bude preferovat přírodě blízká opatření, např. rozvolnění vodního 

toku v krajině, budování tůní, stromořadí po stranách potoka apod. Zároveň studie prověří 

možnosti zlepšení vodního režimu Jirenského potoka, např. přímým odváděním dešťových vod 

z vybraných částí řešeného území). V návaznosti na to doporučuje prověření možnosti 

zmeandrování Jirenského potoka od ČOV Čertousy dále až na území Středočeského kraje. 

Do diskuse se nikdo nepřihlásil. 

Starosta nechal o připomínce č. 7 hlasovat: 

 Mgr. Beneda Jiří SPP Pro 

 Mgr. Beránek Josef SPP Pro 

 MVDr. Bonková Klára Šance p. P. Pro 

 Ciboch Pavel ODS, TOP09 a NK Pro 

 Češpivo Jakub HOP, PRO a NEZ Pro 

 Češpivová Daria HOP, PRO a NEZ Pro 

 PhDr. Foglarová Zuzana ODS, TOP09 a NK Pro 

 Hájková Jana, BBA Místní pro HP Pro 

 Ing. Herian Milan SPP Pro 

 Ing. Janáčková Alexandra Šance p. P. Pro 

 Ing. Jukl Jindřich ODS, TOP09 a NK Pro 

 Bc. Kočí Jaroslav Šance p. P. Pro 

 Mgr. Lodrová Kateřina ODS, TOP09 a NK Pro 

 Markulinec Moravcová Hana Šance p. P. Pro 

 Mucha Zbyněk  HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Růžička Petr, DiS., MBA HOP, PRO a NEZ Pro 

 Stára Richard  ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Stýblo Ladislav Počernice JINAK Pro 

 Bc. Šebek Jiří HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štěpánková Hana HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štrobová Alena HOP, PRO a NEZ Pro 

 prof. ak. mal. Mgr. Velíšek Martin, Ph.D Počernice JINAK Pro 

 Ing. Wágner Pavel Šance p. P. Pro 

 Ing. Žídek Ondřej ODS, TOP09 a NK Pro 



 
Zápis je zveřejněn anonymizovaný z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných 

osobních údajů v souladu s Nařízením Evropského parlamentu a Rady (EU) č. 2016/679 (GDPR) 

a další platnou právní úpravou. 
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 Mgr. Měšťan Petr  ODS, TOP09 a NK Pro 

___________________________________________________________________________ 

Pro: 25 (100%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 

Připomínka č. 7 byla schválena. 
 

Připomínka č. 8 

MČ stále nesouhlasí se strukturou zástavby a s umístěním komunikační sítě na pozemku parc. 

č. 4095/2 (dříve Beranka I) – tj. blok B1-12 a severní část bloku B1-10, jak je zobrazováno ve 

výkresech studie (kromě Hlavního výkresu, kde toto území není detailněji rozpracováno). 

Požaduje je přizpůsobit spíše zástavbě navrhované ve východním sousedství. Dále požaduje 

z výkresů vypustit strukturu zástavby převzatou ze záměru Pražské developerské společnosti. 

Do diskuse se nikdo nepřihlásil. 

Starosta nechal o připomínce č. 8 hlasovat: 

 Mgr. Beneda Jiří SPP Pro 

 Mgr. Beránek Josef SPP Pro 

 MVDr. Bonková Klára Šance p. P. Pro 

 Ciboch Pavel ODS, TOP09 a NK Pro 

 Češpivo Jakub HOP, PRO a NEZ Pro 

 Češpivová Daria HOP, PRO a NEZ Pro 

 PhDr. Foglarová Zuzana ODS, TOP09 a NK Pro 

 Hájková Jana, BBA Místní pro HP Pro 

 Ing. Herian Milan SPP Pro 

 Ing. Janáčková Alexandra Šance p. P. Pro 

 Ing. Jukl Jindřich ODS, TOP09 a NK Pro 

 Bc. Kočí Jaroslav Šance p. P. Pro 

 Mgr. Lodrová Kateřina ODS, TOP09 a NK Pro 

 Markulinec Moravcová Hana Šance p. P. Pro 

 Mucha Zbyněk  HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Růžička Petr, DiS., MBA HOP, PRO a NEZ Pro 

 Stára Richard  ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Stýblo Ladislav Počernice JINAK Pro 

 Bc. Šebek Jiří HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štěpánková Hana HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štrobová Alena HOP, PRO a NEZ Pro 

 prof. ak. mal. Mgr. Velíšek Martin, Ph.D Počernice JINAK Pro 

 Ing. Wágner Pavel Šance p. P. Pro 

 Ing. Žídek Ondřej ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Měšťan Petr  ODS, TOP09 a NK Pro 

___________________________________________________________________________ 

Pro: 25 (100%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 

Připomínka č. 8 byla schválena. 

 

Připomínka č. 9 

MČ požaduje navýšit kapacitu školského zařízení navrhovaného v bloku B1-11 (při ulici 

Tlustého). Požaduje, aby jeho kapacita byla min. 650 dětí, resp. pokud by bylo třeba školu 

zařadit do velikostní kategorie podle zatím ještě neschváleného Manuálu pro zadávání projektů 



 
Zápis je zveřejněn anonymizovaný z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných 

osobních údajů v souladu s Nařízením Evropského parlamentu a Rady (EU) č. 2016/679 (GDPR) 

a další platnou právní úpravou. 
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veřejných budov – Základní školy, pak zde stabilizovat školu kategorie E, tj. pro 810 dětí. 

Rozšíření prostoru, pokud bude zapotřebí, provést na úkor bloku B1-12. 

Do diskuse se nikdo nepřihlásil. 

Starosta nechal o připomínce č. 9 hlasovat: 

 Mgr. Beneda Jiří SPP Pro 

 Mgr. Beránek Josef SPP Pro 

 MVDr. Bonková Klára Šance p. P. Pro 

 Ciboch Pavel ODS, TOP09 a NK Pro 

 Češpivo Jakub HOP, PRO a NEZ Pro 

 Češpivová Daria HOP, PRO a NEZ Pro 

 PhDr. Foglarová Zuzana ODS, TOP09 a NK Pro 

 Hájková Jana, BBA Místní pro HP Pro 

 Ing. Herian Milan SPP Pro 

 Ing. Janáčková Alexandra Šance p. P. Pro 

 Ing. Jukl Jindřich ODS, TOP09 a NK Pro 

 Bc. Kočí Jaroslav Šance p. P. Pro 

 Mgr. Lodrová Kateřina ODS, TOP09 a NK Pro 

 Markulinec Moravcová Hana Šance p. P. Pro 

 Mucha Zbyněk  HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Růžička Petr, DiS., MBA HOP, PRO a NEZ Pro 

 Stára Richard  ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Stýblo Ladislav Počernice JINAK Pro 

 Bc. Šebek Jiří HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štěpánková Hana HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štrobová Alena HOP, PRO a NEZ Pro 

 prof. ak. mal. Mgr. Velíšek Martin, Ph.D Počernice JINAK Pro 

 Ing. Wágner Pavel Šance p. P. Pro 

 Ing. Žídek Ondřej ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Měšťan Petr  ODS, TOP09 a NK Pro 

___________________________________________________________________________ 

Pro: 25 (100%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 

Připomínka č. 9 byla schválena. 

Připomínka č. 10 byla vypuštěna. 

Připomínka č. 11 

Nenavrhovat malé nesouvislé kusy obytných zón. Zaměřit se spíše na systémové obytné zóny. 



 
Zápis je zveřejněn anonymizovaný z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných 

osobních údajů v souladu s Nařízením Evropského parlamentu a Rady (EU) č. 2016/679 (GDPR) 

a další platnou právní úpravou. 
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Do diskuse se nikdo nepřihlásil. 

Starosta nechal o připomínce č. 11 hlasovat: 

 Mgr. Beneda Jiří SPP Pro 

 Mgr. Beránek Josef SPP Pro 

 MVDr. Bonková Klára Šance p. P. Pro 

 Ciboch Pavel ODS, TOP09 a NK Pro 

 Češpivo Jakub HOP, PRO a NEZ Pro 

 Češpivová Daria HOP, PRO a NEZ Pro 

 PhDr. Foglarová Zuzana ODS, TOP09 a NK Pro 

 Hájková Jana, BBA Místní pro HP Pro 

 Ing. Herian Milan SPP Pro 

 Ing. Janáčková Alexandra Šance p. P. Pro 

 Ing. Jukl Jindřich ODS, TOP09 a NK Pro 

 Bc. Kočí Jaroslav Šance p. P. Pro 

 Mgr. Lodrová Kateřina ODS, TOP09 a NK Pro 

 Markulinec Moravcová Hana Šance p. P. Pro 

 Mucha Zbyněk  HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Růžička Petr, DiS., MBA HOP, PRO a NEZ Pro 

 Stára Richard  ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Stýblo Ladislav Počernice JINAK Pro 

 Bc. Šebek Jiří HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štěpánková Hana HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štrobová Alena HOP, PRO a NEZ Pro 

 prof. ak. mal. Mgr. Velíšek Martin, Ph.D Počernice JINAK Pro 

 Ing. Wágner Pavel Šance p. P. Pro 

 Ing. Žídek Ondřej ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Měšťan Petr  ODS, TOP09 a NK Pro 

___________________________________________________________________________ 

Pro: 25 (100%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 

Připomínka č. 11 byla schválena. 

Připomínka č. 12 



 
Zápis je zveřejněn anonymizovaný z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných 

osobních údajů v souladu s Nařízením Evropského parlamentu a Rady (EU) č. 2016/679 (GDPR) 

a další platnou právní úpravou. 
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V etapizaci zohlednit i podmiňující stavby veřejné infrastruktury. Kromě potřebných staveb 

dopravní infrastruktury MČ upozorňuje i na problém nedořešeného nakládání s odpadními 

vodami v té části záměru Počernice východ, která spadá do povodí Vltavy, a která nebude moci 

být odkanalizována na ČOV Čertousy. 

Do diskuse se nikdo nepřihlásil. 

Starosta nechal o připomínce č. 12 hlasovat: 

 Mgr. Beneda Jiří SPP Pro 

 Mgr. Beránek Josef SPP Pro 

 MVDr. Bonková Klára Šance p. P. Pro 

 Ciboch Pavel ODS, TOP09 a NK Pro 

 Češpivo Jakub HOP, PRO a NEZ Pro 

 Češpivová Daria HOP, PRO a NEZ Pro 

 PhDr. Foglarová Zuzana ODS, TOP09 a NK Pro 

 Hájková Jana, BBA Místní pro HP Pro 

 Ing. Herian Milan SPP Pro 

 Ing. Janáčková Alexandra Šance p. P. Pro 

 Ing. Jukl Jindřich ODS, TOP09 a NK Pro 

 Bc. Kočí Jaroslav Šance p. P. Pro 

 Mgr. Lodrová Kateřina ODS, TOP09 a NK Pro 

 Markulinec Moravcová Hana Šance p. P. Pro 

 Mucha Zbyněk  HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Růžička Petr, DiS., MBA HOP, PRO a NEZ Pro 

 Stára Richard  ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Stýblo Ladislav Počernice JINAK Pro 

 Bc. Šebek Jiří HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štěpánková Hana HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štrobová Alena HOP, PRO a NEZ Pro 

 prof. ak. mal. Mgr. Velíšek Martin, Ph.D Počernice JINAK Pro 

 Ing. Wágner Pavel Šance p. P. Pro 

 Ing. Žídek Ondřej ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Měšťan Petr  ODS, TOP09 a NK Pro 

___________________________________________________________________________ 

Pro: 25 (100%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 

Připomínka č. 12 byla schválena. 

Připomínka č. 13  

Podle zadání územní studie mělo být jejím cílem i najít řešení, podle kterého by nebyla plně 

využita maximální možná kapacita stanovená v ÚP v rámci celého řešeného území. MČ Praha 

20 nemá za to, že tato část zadání je splněna.  

 

Diskuse: Mgr. J. Beránek navrhl předkladateli poslední větu formulovat konkrétněji, aby bylo 

dosaženo efektivnějšího výsledku. 

Z. Mucha navrhl doplnit následující text: „Požaduje snížit kapacitu území, a to zejména 

v případě celku východ v jeho jižní a východní části (bloky B4-11, B4-12, B4-21, B4-33).“ 

Ing. J. Jukl, Ing. R. Měšťan potvrdili, že připomínku Z. Muchy je možno takto naformulovat a 

uplatnit. 



 
Zápis je zveřejněn anonymizovaný z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných 

osobních údajů v souladu s Nařízením Evropského parlamentu a Rady (EU) č. 2016/679 (GDPR) 
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M. Velíšek navrhl upravit větu MČ Praha 20 nemá za to, že tato část zadání je splněna 

následovně: MČ Praha 20 má za to, že tato část zadání nebyla splněna. 

Starosta nechal hlasovat o protinávrhu Z. Muchy: 

 Mgr. Beneda Jiří SPP Pro 

 Mgr. Beránek Josef SPP Pro 

 MVDr. Bonková Klára Šance p. P. Pro 

 Ciboch Pavel ODS, TOP09 a NK Pro 

 Češpivo Jakub HOP, PRO a NEZ Pro 

 Češpivová Daria HOP, PRO a NEZ Pro 

 PhDr. Foglarová Zuzana ODS, TOP09 a NK Pro 

 Hájková Jana, BBA Místní pro HP Pro 

 Ing. Herian Milan SPP Pro 

 Ing. Janáčková Alexandra Šance p. P. Pro 

 Ing. Jukl Jindřich ODS, TOP09 a NK Pro 

 Bc. Kočí Jaroslav Šance p. P. Pro 

 Mgr. Lodrová Kateřina ODS, TOP09 a NK Pro 

 Markulinec Moravcová Hana Šance p. P. Pro 

 Mucha Zbyněk  HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Růžička Petr, DiS., MBA HOP, PRO a NEZ Pro 

 Stára Richard  ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Stýblo Ladislav Počernice JINAK Pro 

 Bc. Šebek Jiří HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štěpánková Hana HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štrobová Alena HOP, PRO a NEZ Pro 

 prof. ak. mal. Mgr. Velíšek Martin, Ph.D Počernice JINAK Zdržel se 

 Ing. Wágner Pavel Šance p. P. Pro 

 Ing. Žídek Ondřej ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Měšťan Petr  ODS, TOP09 a NK Pro 

___________________________________________________________________________ 

Pro: 24 (96%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 1 (4%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 

Protinávrh (upravená připomínka č. 13) byl přijat. 

 

Připomínka č. 14 

Podrobněji se zabývat řešením problematiky hluku z dálnice D11 a Hornopočernické spojky. 

Doporučuje graficky ve vhodném výkresu vymezit požadovanou izolinii hladiny hluku v 

chráněném venkovním prostoru staveb, kterou by bylo zapotřebí pro zástavbu podle studie 

dosáhnout.  

 

Diskuse: Ing. M. Herian předložil protinávrh, a to nahradit ve druhé větě slovo „Doporučuje“ 

na „Požaduje“, a to následovně - Podrobněji se zabývat řešením problematiky hluku z dálnice 

D11 a Hornopočernické spojky. Požaduje graficky ve vhodném výkresu vymezit požadovanou 

izolinii hladiny hluku v chráněném venkovním prostoru staveb, kterou by bylo zapotřebí pro 

zástavbu podle studie dosáhnout. 

Starosta nechal hlasovat o protinávrhu Ing. M. Heriana: 

 Mgr. Beneda Jiří SPP Pro 

 Mgr. Beránek Josef SPP Pro 



 
Zápis je zveřejněn anonymizovaný z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných 
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 MVDr. Bonková Klára Šance p. P. Pro 

 Ciboch Pavel ODS, TOP09 a NK Pro 

 Češpivo Jakub HOP, PRO a NEZ Pro 

 Češpivová Daria HOP, PRO a NEZ Pro 

 PhDr. Foglarová Zuzana ODS, TOP09 a NK Pro 

 Hájková Jana, BBA Místní pro HP Pro 

 Ing. Herian Milan SPP Pro 

 Ing. Janáčková Alexandra Šance p. P. Pro 

 Ing. Jukl Jindřich ODS, TOP09 a NK Pro 

 Bc. Kočí Jaroslav Šance p. P. Pro 

 Mgr. Lodrová Kateřina ODS, TOP09 a NK Pro 

 Markulinec Moravcová Hana Šance p. P. Pro 

 Mucha Zbyněk  HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Růžička Petr, DiS., MBA HOP, PRO a NEZ Pro 

 Stára Richard  ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Stýblo Ladislav Počernice JINAK Pro 

 Bc. Šebek Jiří HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štěpánková Hana HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štrobová Alena HOP, PRO a NEZ Pro 

 prof. ak. mal. Mgr. Velíšek Martin, Ph.D Počernice JINAK Pro 

 Ing. Wágner Pavel Šance p. P. Pro 

 Ing. Žídek Ondřej ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Měšťan Petr  ODS, TOP09 a NK Pro 

___________________________________________________________________________ 

Pro: 25 (100%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 

Protinávrh (upravená připomínka č. 14) byl přijat. 

 

Připomínka č. 15 

Studie nezohledňuje skutečnost, že nezanedbatelná část pozemků parc. č. 4129/165 a 4129/145, 

ležících při západním okraji zástavby projektu Beranka II společnosti Blooman Development 

s.r.o., je podle územního plánu zastavitelných a zahrnuje je do nezastavitelného bloku zeleně 

P1-01. Je třeba zabývat se možností jejich zástavby včetně dopravního napojení, popř. 

v námětovém výkresu řešit jejich náhradu. 

Do diskuse se nikdo nepřihlásil. 

Starosta nechal o připomínce č. 15 hlasovat: 

Mgr. Beneda Jiří SPP Pro 

 Mgr. Beránek Josef SPP Pro 

 MVDr. Bonková Klára Šance p. P. Pro 

 Ciboch Pavel ODS, TOP09 a NK Pro 

 Češpivo Jakub HOP, PRO a NEZ Pro 

 Češpivová Daria HOP, PRO a NEZ Pro 

 PhDr. Foglarová Zuzana ODS, TOP09 a NK Pro 

 Hájková Jana, BBA Místní pro HP Pro 

 Ing. Herian Milan SPP Pro 

 Ing. Janáčková Alexandra Šance p. P. Pro 

 Ing. Jukl Jindřich ODS, TOP09 a NK Pro 

 Bc. Kočí Jaroslav Šance p. P. Pro 



 
Zápis je zveřejněn anonymizovaný z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných 
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 Mgr. Lodrová Kateřina ODS, TOP09 a NK Pro 

 Markulinec Moravcová Hana Šance p. P. Pro 

 Mucha Zbyněk  HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Růžička Petr, DiS., MBA HOP, PRO a NEZ Pro 

 Stára Richard  ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Stýblo Ladislav Počernice JINAK Pro 

 Bc. Šebek Jiří HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štěpánková Hana HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štrobová Alena HOP, PRO a NEZ Pro 

 prof. ak. mal. Mgr. Velíšek Martin, Ph.D Počernice JINAK Pro 

 Ing. Wágner Pavel Šance p. P. Pro 

 Ing. Žídek Ondřej ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Měšťan Petr  ODS, TOP09 a NK Pro 

___________________________________________________________________________ 

Pro: 25 (100%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 

Připomínka č. 15 byla schválena. 

 

Připomínka č. 16 

Požadujeme v námětové části studie navrhnout za hranicí stávajícího zastavitelného území MČ 

Praha 20 územní rezervu pro prodloužení metra trasy B s konečnou stanicí včetně parkoviště P 

+ R. 

 

Do diskuse se nikdo nepřihlásil. 

Starosta nechal o připomínce č. 16 hlasovat: 

 Mgr. Beneda Jiří SPP Pro 

 Mgr. Beránek Josef SPP Pro 

 MVDr. Bonková Klára Šance p. P. Pro 

 Ciboch Pavel ODS, TOP09 a NK Pro 

 Češpivo Jakub HOP, PRO a NEZ Pro 

 Češpivová Daria HOP, PRO a NEZ Pro 

 PhDr. Foglarová Zuzana ODS, TOP09 a NK Pro 

 Hájková Jana, BBA Místní pro HP Pro 

 Ing. Herian Milan SPP Pro 

 Ing. Janáčková Alexandra Šance p. P. Pro 

 Ing. Jukl Jindřich ODS, TOP09 a NK Pro 

 Bc. Kočí Jaroslav Šance p. P. Pro 

 Mgr. Lodrová Kateřina ODS, TOP09 a NK Pro 

 Markulinec Moravcová Hana Šance p. P. Pro 

 Mucha Zbyněk  HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Růžička Petr, DiS., MBA HOP, PRO a NEZ Pro 

 Stára Richard  ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Stýblo Ladislav Počernice JINAK Pro 

 Bc. Šebek Jiří HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štěpánková Hana HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štrobová Alena HOP, PRO a NEZ Pro 

 prof. ak. mal. Mgr. Velíšek Martin, Ph.D Počernice JINAK Pro 

 Ing. Wágner Pavel Šance p. P. Pro 

 Ing. Žídek Ondřej ODS, TOP09 a NK Pro 



 
Zápis je zveřejněn anonymizovaný z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných 

osobních údajů v souladu s Nařízením Evropského parlamentu a Rady (EU) č. 2016/679 (GDPR) 

a další platnou právní úpravou. 
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 Mgr. Měšťan Petr  ODS, TOP09 a NK Pro 

___________________________________________________________________________ 

Pro: 25 (100%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 

Připomínka č. 16 byla schválena. 

 

Připomínka č. 17 

Požadujeme, aby automobilové komunikace, potřebné pro plánovanou výstavbu, vedly v 

maximální možné míře na pozemcích určených k této budoucí výstavbě. 

 

Do diskuse se nikdo nepřihlásil. 

Starosta nechal o připomínce č. 17 hlasovat: 

 Mgr. Beneda Jiří SPP Pro 

 Mgr. Beránek Josef SPP Pro 

 MVDr. Bonková Klára Šance p. P. Pro 

 Ciboch Pavel ODS, TOP09 a NK Pro 

 Češpivo Jakub HOP, PRO a NEZ Pro 

 Češpivová Daria HOP, PRO a NEZ Pro 

 PhDr. Foglarová Zuzana ODS, TOP09 a NK Pro 

 Hájková Jana, BBA Místní pro HP Pro 

 Ing. Herian Milan SPP Pro 

 Ing. Janáčková Alexandra Šance p. P. Pro 

 Ing. Jukl Jindřich ODS, TOP09 a NK Pro 

 Bc. Kočí Jaroslav Šance p. P. Pro 

 Mgr. Lodrová Kateřina ODS, TOP09 a NK Pro 

 Markulinec Moravcová Hana Šance p. P. Pro 

 Mucha Zbyněk  HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Růžička Petr, DiS., MBA HOP, PRO a NEZ Pro 

 Stára Richard  ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Stýblo Ladislav Počernice JINAK Pro 

 Bc. Šebek Jiří HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štěpánková Hana HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štrobová Alena HOP, PRO a NEZ Pro 

 prof. ak. mal. Mgr. Velíšek Martin, Ph.D Počernice JINAK Pro 

 Ing. Wágner Pavel Šance p. P. Pro 

 Ing. Žídek Ondřej ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Měšťan Petr  ODS, TOP09 a NK Pro 

___________________________________________________________________________ 

Pro: 25 (100%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 

Připomínka č. 17 byla schválena. 

Připomínka č. 18 

MČ Praha 20 požaduje doplnit detail křížení nové cyklostezky vedené jižně od hřbitova přes 

dálnici na Klánovice s přeložkou komunikace K Berance s mimoúrovňovým řešením.   

 

Do diskuse se nikdo nepřihlásil. 

Starosta nechal o připomínce č. 18 hlasovat: 

 Mgr. Beneda Jiří SPP Pro 

 Mgr. Beránek Josef SPP Pro 



 
Zápis je zveřejněn anonymizovaný z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných 

osobních údajů v souladu s Nařízením Evropského parlamentu a Rady (EU) č. 2016/679 (GDPR) 

a další platnou právní úpravou. 
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 MVDr. Bonková Klára Šance p. P. Pro 

 Ciboch Pavel ODS, TOP09 a NK Pro 

 Češpivo Jakub HOP, PRO a NEZ Pro 

 Češpivová Daria HOP, PRO a NEZ Pro 

 PhDr. Foglarová Zuzana ODS, TOP09 a NK Pro 

 Hájková Jana, BBA Místní pro HP Pro 

 Ing. Herian Milan SPP Pro 

 Ing. Janáčková Alexandra Šance p. P. Pro 

 Ing. Jukl Jindřich ODS, TOP09 a NK Pro 

 Bc. Kočí Jaroslav Šance p. P. Pro 

 Mgr. Lodrová Kateřina ODS, TOP09 a NK Pro 

 Markulinec Moravcová Hana Šance p. P. Pro 

 Mucha Zbyněk  HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Růžička Petr, DiS., MBA HOP, PRO a NEZ Pro 

 Stára Richard  ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Stýblo Ladislav Počernice JINAK Pro 

 Bc. Šebek Jiří HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štěpánková Hana HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štrobová Alena HOP, PRO a NEZ Pro 

 prof. ak. mal. Mgr. Velíšek Martin, Ph.D Počernice JINAK Pro 

 Ing. Wágner Pavel Šance p. P. Pro 

 Ing. Žídek Ondřej ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Měšťan Petr  ODS, TOP09 a NK Pro 

___________________________________________________________________________ 

Pro: 25 (100%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 

Připomínka č. 18 byla schválena. 

 

 

Připomínka č. 19 

V námětovém výkresu řešit na území severně od D11 současně s vypuštěním bloků B2-10 a 

B2-14 (pod ozn. A06) i protihlukový val. 

Do diskuse se nikdo nepřihlásil. 

Starosta nechal o připomínce č. 19 hlasovat: 

 Mgr. Beneda Jiří SPP Pro 

 Mgr. Beránek Josef SPP Pro 

 MVDr. Bonková Klára Šance p. P. Pro 

 Ciboch Pavel ODS, TOP09 a NK Pro 

 Češpivo Jakub HOP, PRO a NEZ Pro 

 Češpivová Daria HOP, PRO a NEZ Pro 

 PhDr. Foglarová Zuzana ODS, TOP09 a NK Pro 

 Hájková Jana, BBA Místní pro HP Pro 

 Ing. Herian Milan SPP Pro 

 Ing. Janáčková Alexandra Šance p. P. Pro 

 Ing. Jukl Jindřich ODS, TOP09 a NK Pro 

 Bc. Kočí Jaroslav Šance p. P. Pro 

 Mgr. Lodrová Kateřina ODS, TOP09 a NK Pro 



 
Zápis je zveřejněn anonymizovaný z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných 

osobních údajů v souladu s Nařízením Evropského parlamentu a Rady (EU) č. 2016/679 (GDPR) 

a další platnou právní úpravou. 

 

25 

 

 Markulinec Moravcová Hana Šance p. P. Pro 

 Mucha Zbyněk  HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Růžička Petr, DiS., MBA HOP, PRO a NEZ Pro 

 Stára Richard  ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Stýblo Ladislav Počernice JINAK Pro 

 Bc. Šebek Jiří HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štěpánková Hana HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štrobová Alena HOP, PRO a NEZ Pro 

 prof. ak. mal. Mgr. Velíšek Martin, Ph.D Počernice JINAK Pro 

 Ing. Wágner Pavel Šance p. P. Pro 

 Ing. Žídek Ondřej ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Měšťan Petr  ODS, TOP09 a NK Pro 

___________________________________________________________________________ 

Pro: 25 (100%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 

Připomínka č. 19 byla schválena. 

Připomínka č. 20  

Ing. J. Jukl přečetl připomínku tak, jak byla navržena: „MČ Praha 20 nesouhlasí 

s navrhovaným dopravním řešením území okolo ulice K Berance. Požaduje zachovat v ulici 

K Berance mezi ulicemi Tikovská a K Odpočinku stávající samostatnou cyklostezku a stezku 

pro pěší bez automobilové dopravy a dále požaduje vést obslužnou komunikaci k záměru tří 

bytových domů, umisťovaných severně od ulice K Berance, po severní části záměru, po 

pozemku investora.“ 

V rámci předešlé diskuse bylo navrženo rozdělení připomínky č. 20 na 20 a 21, další protinávrh 

bylo nahrazení slovo „prověřit“ slovem „vést“ a další protinávrh doplnit do připomínky č. 21 

větu „Pokud by nešlo komunikaci a záměr na pozemku investora realizovat, požaduje, aby byl 

záměr přepracován.“ 

Technická poznámka: Z. Mucha, Ing P. Wágner 

 

Starosta přečetl znění připomínky č. 20 - MČ Praha 20 nesouhlasí s navrhovaným dopravním 

řešením území okolo ulice K Berance. Požaduje zachovat v ulici K Berance mezi ulicemi 

Tikovská a K Odpočinku stávající samostatnou cyklostezku a stezku pro pěší bez automobilové 

dopravy. 

 

Připomínka č. 21 přečetl Z. Mucha - MČ Praha 20 požaduje vést obslužnou komunikaci k 

záměru tří bytových domů, umisťovaných severně od ulice K Berance, po severní části záměru, 

po pozemku investora. Pokud by nešlo komunikaci a záměr na pozemku investora realizovat, 

požaduje, aby byl záměr přepracován. 

 

Starosta nechal hlasovat o rozdělení připomínky č. 20 na připomínku č. 20 a 21: 

 Mgr. Beneda Jiří SPP Pro 

 Mgr. Beránek Josef SPP Pro 

 MVDr. Bonková Klára Šance p. P. Pro 

 Ciboch Pavel ODS, TOP09 a NK Pro 

 Češpivo Jakub HOP, PRO a NEZ Pro 

 Češpivová Daria HOP, PRO a NEZ Pro 



 
Zápis je zveřejněn anonymizovaný z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných 

osobních údajů v souladu s Nařízením Evropského parlamentu a Rady (EU) č. 2016/679 (GDPR) 

a další platnou právní úpravou. 
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 PhDr. Foglarová Zuzana ODS, TOP09 a NK Pro 

 Hájková Jana, BBA Místní pro HP Pro 

 Ing. Herian Milan SPP Pro 

 Ing. Janáčková Alexandra Šance p. P. Pro 

 Ing. Jukl Jindřich ODS, TOP09 a NK Pro 

 Bc. Kočí Jaroslav Šance p. P. Pro 

 Mgr. Lodrová Kateřina ODS, TOP09 a NK Pro 

 Markulinec Moravcová Hana Šance p. P. Pro 

 Mucha Zbyněk  HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Růžička Petr, DiS., MBA HOP, PRO a NEZ Pro 

 Stára Richard  ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Stýblo Ladislav Počernice JINAK Pro 

 Bc. Šebek Jiří HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štěpánková Hana HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štrobová Alena HOP, PRO a NEZ Pro 

 prof. ak. mal. Mgr. Velíšek Martin, Ph.D Počernice JINAK Pro 

 Ing. Wágner Pavel Šance p. P. Pro 

 Ing. Žídek Ondřej ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Měšťan Petr  ODS, TOP09 a NK Pro 

___________________________________________________________________________ 

Pro: 25 (100%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 

Návrh byl schválen, připomínka č. 20 byla rozdělena na 20 a 21. 

 

Ing. J. Jukl přečetl Připomínku č. 20: 

MČ Praha 20 nesouhlasí s navrhovaným dopravním řešením území okolo ulice K Berance. 

Požaduje zachovat v ulici K Berance mezi ulicemi Tikovská a K Odpočinku stávající 

samostatnou cyklostezku a stezku pro pěší bez automobilové dopravy. 

Diskuse: Z. Mucha, Mgr. P. Měšťan, H. M. Moravcová, prof. ak. mal. Mgr. M. Velíšek, Ph.D. 

Po ukončení diskuse nechal pan starosta hlasovat o připomínce č. 20: 

 Mgr. Beneda Jiří SPP Pro 

 Mgr. Beránek Josef SPP Pro 

 MVDr. Bonková Klára Šance p. P. Pro 

 Ciboch Pavel ODS, TOP09 a NK Pro 

 Češpivo Jakub HOP, PRO a NEZ Pro 

 Češpivová Daria HOP, PRO a NEZ Pro 

 PhDr. Foglarová Zuzana ODS, TOP09 a NK Pro 

 Hájková Jana, BBA Místní pro HP Pro 

 Ing. Herian Milan SPP Pro 

 Ing. Janáčková Alexandra Šance p. P. Pro 

 Ing. Jukl Jindřich ODS, TOP09 a NK Pro 

 Bc. Kočí Jaroslav Šance p. P. Pro 

 Mgr. Lodrová Kateřina ODS, TOP09 a NK Pro 

 Markulinec Moravcová Hana Šance p. P. Pro 

 Mucha Zbyněk  HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Růžička Petr, DiS., MBA HOP, PRO a NEZ Pro 

 Stára Richard  ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Stýblo Ladislav Počernice JINAK Pro 



 
Zápis je zveřejněn anonymizovaný z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných 

osobních údajů v souladu s Nařízením Evropského parlamentu a Rady (EU) č. 2016/679 (GDPR) 

a další platnou právní úpravou. 
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 Bc. Šebek Jiří HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štěpánková Hana HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štrobová Alena HOP, PRO a NEZ Pro 

 prof. ak. mal. Mgr. Velíšek Martin, Ph.D Počernice JINAK Pro 

 Ing. Wágner Pavel Šance p. P. Pro 

 Ing. Žídek Ondřej ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Měšťan Petr  ODS, TOP09 a NK Pro 

___________________________________________________________________________ 

Pro: 25 (100%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 

Připomínka č. 20 byla schválena. 

 

Ing. J. Jukl přečetl Připomínku č. 21  

MČ Praha 20 požaduje vést obslužnou komunikaci k záměru tří bytových domů, umisťovaných 

severně od ulice K Berance, po severní části záměru, po pozemku investora.  

Z. Mucha předložil protinávrh, a to připomínku č. 21 doplnit o následující text: „Pokud by nešlo 

komunikaci a záměr na pozemku investora realizovat, požaduje, aby byl záměr přepracován“ 

a přečetl celý text připomínky č. 21. 

 

Diskuse: Ing. J. Jukl, R. Stára, prof. ak. mal. Mgr. M. Velíšek, Ph.D., Ing. P.Wágner, Z. 

Mucha 

Po ukončení diskuse nechal starosta o protinávrhu Z. Muchy hlasovat: 

 Mgr. Beneda Jiří SPP Pro 

 Mgr. Beránek Josef SPP Pro 

 MVDr. Bonková Klára Šance p. P. Zdržel se 

 Ciboch Pavel ODS, TOP09 a NK Zdržel se 

 Češpivo Jakub HOP, PRO a NEZ Pro 

 Češpivová Daria HOP, PRO a NEZ Pro 

 PhDr. Foglarová Zuzana ODS, TOP09 a NK Zdržel se 

 Hájková Jana, BBA Místní pro HP Pro 

 Ing. Herian Milan SPP Pro 

 Ing. Janáčková Alexandra Šance p. P. Zdržel se 

 Ing. Jukl Jindřich ODS, TOP09 a NK Zdržel se 

 Bc. Kočí Jaroslav Šance p. P. Zdržel se 

 Mgr. Lodrová Kateřina ODS, TOP09 a NK Proti 

 Markulinec Moravcová Hana Šance p. P. Zdržel se 

 Mucha Zbyněk  HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Růžička Petr, DiS., MBA HOP, PRO a NEZ Pro 

 Stára Richard  ODS, TOP09 a NK Proti 

 Mgr. Stýblo Ladislav Počernice JINAK Zdržel se 

 Bc. Šebek Jiří HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štěpánková Hana HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štrobová Alena HOP, PRO a NEZ Pro 

 prof. ak. mal. Mgr. Velíšek Martin, Ph.D Počernice JINAK Zdržel se 

 Ing. Wágner Pavel Šance p. P. Zdržel se 

 Ing. Žídek Ondřej ODS, TOP09 a NK Zdržel se 

 Mgr. Měšťan Petr  ODS, TOP09 a NK Zdržel se 

___________________________________________________________________________ 

Pro: 11 (44%)  Proti: 2 (8%)  Zdrželo se: 12 (48%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 



 
Zápis je zveřejněn anonymizovaný z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných 

osobních údajů v souladu s Nařízením Evropského parlamentu a Rady (EU) č. 2016/679 (GDPR) 

a další platnou právní úpravou. 
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Protinávrh nebyl přijat. 

 

Ing. J. Jukl přečetl původní návrh připomínky č. 21 - MČ Praha 20 požaduje vést obslužnou 

komunikaci k záměru tří bytových domů, umisťovaných severně od ulice K Berance, po severní 

části záměru, po pozemku investora.  

Starosta nechal hlasovat o připomínce č. 21 hlasovat: 

 Mgr. Beneda Jiří SPP Pro 

 Mgr. Beránek Josef SPP Pro 

 MVDr. Bonková Klára Šance p. P. Pro 

 Ciboch Pavel ODS, TOP09 a NK Pro 

 Češpivo Jakub HOP, PRO a NEZ Zdržel se 

 Češpivová Daria HOP, PRO a NEZ Zdržel se 

 PhDr. Foglarová Zuzana ODS, TOP09 a NK Pro 

 Hájková Jana, BBA Místní pro HP Zdržel se 

 Ing. Herian Milan SPP Pro 

 Ing. Janáčková Alexandra Šance p. P. Pro 

 Ing. Jukl Jindřich ODS, TOP09 a NK Pro 

 Bc. Kočí Jaroslav Šance p. P. Pro 

 Mgr. Lodrová Kateřina ODS, TOP09 a NK Pro 

 Markulinec Moravcová Hana Šance p. P. Pro 

 Mucha Zbyněk  HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Růžička Petr, DiS., MBA HOP, PRO a NEZ Pro 

 Stára Richard  ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Stýblo Ladislav Počernice JINAK Pro 

 Bc. Šebek Jiří HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štěpánková Hana HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štrobová Alena HOP, PRO a NEZ Zdržel se 

 prof. ak. mal. Mgr. Velíšek Martin, Ph.D Počernice JINAK Pro 

 Ing. Wágner Pavel Šance p. P. Pro 

 Ing. Žídek Ondřej ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Měšťan Petr  ODS, TOP09 a NK Pro 

_____________________________________________________________________ 

Pro: 21 (84%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 4 (16%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 

Připomínka č. 21 byla schválena. 
 

Připomínka č. 22 – navrhla J. Hájková, BBA a připomínku přečetla: 

Vzhledem k budoucímu nemalému nárůstu počtu trvale žijících obyvatel na území Horních 

Počernic žádáme, aby byla v návrhu územní studie vyznačena plocha pro „Požární zbrojnici“. 

Do diskuse se nikdo nepřihlásil. 

Starosta nechal hlasovat o připomínce č. 22:  

 Mgr. Beneda Jiří SPP Pro 

 Mgr. Beránek Josef SPP Pro 

 MVDr. Bonková Klára Šance p. P. Pro 

 Ciboch Pavel ODS, TOP09 a NK Pro 

 Češpivo Jakub HOP, PRO a NEZ Pro 

 Češpivová Daria HOP, PRO a NEZ Pro 

 PhDr. Foglarová Zuzana ODS, TOP09 a NK Pro 



 
Zápis je zveřejněn anonymizovaný z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných 

osobních údajů v souladu s Nařízením Evropského parlamentu a Rady (EU) č. 2016/679 (GDPR) 

a další platnou právní úpravou. 
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 Hájková Jana, BBA Místní pro HP Pro 

 Ing. Herian Milan SPP Pro 

 Ing. Janáčková Alexandra Šance p. P. Pro 

 Ing. Jukl Jindřich ODS, TOP09 a NK Pro 

 Bc. Kočí Jaroslav Šance p. P. Pro 

 Mgr. Lodrová Kateřina ODS, TOP09 a NK Pro 

 Markulinec Moravcová Hana Šance p. P. Pro 

 Mucha Zbyněk  HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Růžička Petr, DiS., MBA HOP, PRO a NEZ Pro 

 Stára Richard  ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Stýblo Ladislav Počernice JINAK Pro 

 Bc. Šebek Jiří HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štěpánková Hana HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štrobová Alena HOP, PRO a NEZ Pro 

 prof. ak. mal. Mgr. Velíšek Martin, Ph.D Počernice JINAK Pro 

 Ing. Wágner Pavel Šance p. P. Pro 

 Ing. Žídek Ondřej ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Měšťan Petr  ODS, TOP09 a NK Pro 

___________________________________________________________________________ 

Pro: 25 (100%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 

Připomínka č. 22 byla schválena. 

 

 

 

 

Připomínka č. 23 – navrhl Z. Mucha: 

Požadujeme v rámci studie zpracovat novou sběrnou komunikaci pro budoucí severovýchodní 

obchvat Horních Počernic s tím, že další pokračování by bylo k řešení se Středočeským krajem 

ve stopě za Bílým vrchem. Navrhujeme tuto komunikaci umístit v území určeném pro výstavbu 

při severovýchodním okraji řešeného území.  

Diskuse: Ing. J. Jukl, R. Stára, Z. Mucha, Mgr. L. Stýblo, in. P. Wágner, Mgr. J. Beneda, Mgr. 

P. Měšťan 

Po ukončení diskuse nechal starosta o protinávrhu Z. Muchy, připomínce č. 23 hlasovat: 

 Mgr. Beneda Jiří SPP Pro 

 Mgr. Beránek Josef SPP Pro 

 MVDr. Bonková Klára Šance p. P. Zdržel se 

 Ciboch Pavel ODS, TOP09 a NK Zdržel se 

 Češpivo Jakub HOP, PRO a NEZ Pro 

 Češpivová Daria HOP, PRO a NEZ Pro 

 PhDr. Foglarová Zuzana ODS, TOP09 a NK Zdržel se 

 Hájková Jana, BBA Místní pro HP Pro 

 Ing. Herian Milan SPP Pro 

 Ing. Janáčková Alexandra Šance p. P. Zdržel se 

 Ing. Jukl Jindřich ODS, TOP09 a NK Zdržel se 

 Bc. Kočí Jaroslav Šance p. P. Zdržel se 

 Mgr. Lodrová Kateřina ODS, TOP09 a NK Zdržel se 

 Markulinec Moravcová Hana Šance p. P. Zdržel se 



 
Zápis je zveřejněn anonymizovaný z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných 

osobních údajů v souladu s Nařízením Evropského parlamentu a Rady (EU) č. 2016/679 (GDPR) 

a další platnou právní úpravou. 
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 Mucha Zbyněk  HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Růžička Petr, DiS., MBA HOP, PRO a NEZ Pro 

 Stára Richard  ODS, TOP09 a NK Zdržel se 

 Mgr. Stýblo Ladislav Počernice JINAK Pro 

 Bc. Šebek Jiří HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štěpánková Hana HOP, PRO a NEZ Zdržel se 

 Mgr. Štrobová Alena HOP, PRO a NEZ Pro 

 prof. ak. mal. Mgr. Velíšek Martin, Ph.D Počernice JINAK Zdržel se 

 Ing. Wágner Pavel Šance p. P. Zdržel se 

 Ing. Žídek Ondřej ODS, TOP09 a NK Zdržel se 

 Mgr. Měšťan Petr  ODS, TOP09 a NK Zdržel se 

___________________________________________________________________________ 

Pro: 11 (44%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 14 (56%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 

Protinávrh (připomínka č. 23) nebyl přijat. 

Připomínka č. 24 – navrhl Z. Mucha: 

Městská část Praha 20 požaduje nerozšiřovat odpočívku pro kamiony severně od D11 

s ohledem na úbytek zeleně a navýšení hluku a exhalací. 

 

Diskuse: Z. Mucha, Ing. J. Jukl 

Po ukončení diskuse nechal starosta hlasovat o protinávrhu Z. Muchy, připomínce č. 24 

hlasovat: 

 Mgr. Beneda Jiří SPP Pro 

 Mgr. Beránek Josef SPP Pro 

 MVDr. Bonková Klára Šance p. P. Zdržel se 

 Ciboch Pavel ODS, TOP09 a NK Zdržel se 

 Češpivo Jakub HOP, PRO a NEZ Pro 

 Češpivová Daria HOP, PRO a NEZ Pro 

 PhDr. Foglarová Zuzana ODS, TOP09 a NK Zdržel se 

 Hájková Jana, BBA Místní pro HP Pro 

 Ing. Herian Milan SPP Pro 

 Ing. Janáčková Alexandra Šance p. P. Zdržel se 

 Ing. Jukl Jindřich ODS, TOP09 a NK Zdržel se 

 Bc. Kočí Jaroslav Šance p. P. Zdržel se 

 Mgr. Lodrová Kateřina ODS, TOP09 a NK Zdržel se 

 Markulinec Moravcová Hana Šance p. P. Zdržel se 

 Mucha Zbyněk  HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Růžička Petr, DiS., MBA HOP, PRO a NEZ Pro 

 Stára Richard  ODS, TOP09 a NK Zdržel se 

 Mgr. Stýblo Ladislav Počernice JINAK Zdržel se 

 Bc. Šebek Jiří HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štěpánková Hana HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štrobová Alena HOP, PRO a NEZ Pro 

 prof. ak. mal. Mgr. Velíšek Martin, Ph.D Počernice JINAK Zdržel se 

 Ing. Wágner Pavel Šance p. P. Zdržel se 

 Ing. Žídek Ondřej ODS, TOP09 a NK Zdržel se 

 Mgr. Měšťan Petr  ODS, TOP09 a NK Zdržel se 
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___________________________________________________________________________ 

Pro: 11 (44%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 14 (56%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 

Protinávrh (připomínka č. 24) nebyl přijat. 

Všechny připomínky byla projednány a odhlasovány. 

Starosta přečetl návrh usnesení s doplněním bodu 4 ukládá, na návrh p. V. Hoška, který si 

osvojil Z. Mucha a nechal hlasovat: 

 Mgr. Beneda Jiří SPP Pro 

 Mgr. Beránek Josef SPP Pro 

 MVDr. Bonková Klára Šance p. P. Pro 

 Ciboch Pavel ODS, TOP09 a NK Pro 

 Češpivo Jakub HOP, PRO a NEZ Pro 

 Češpivová Daria HOP, PRO a NEZ Pro 

 PhDr. Foglarová Zuzana ODS, TOP09 a NK Pro 

 Hájková Jana, BBA Místní pro HP Pro 

 Ing. Herian Milan SPP Pro 

 Ing. Janáčková Alexandra Šance p. P. Pro 

 Ing. Jukl Jindřich ODS, TOP09 a NK Pro 

 Bc. Kočí Jaroslav Šance p. P. Pro 

 Mgr. Lodrová Kateřina ODS, TOP09 a NK Pro 

 Markulinec Moravcová Hana Šance p. P. Pro 

 Mucha Zbyněk  HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Růžička Petr, DiS., MBA HOP, PRO a NEZ Pro 

 Stára Richard  ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Stýblo Ladislav Počernice JINAK Pro 

 Bc. Šebek Jiří HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štěpánková Hana HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štrobová Alena HOP, PRO a NEZ Pro 

 prof. ak. mal. Mgr. Velíšek Martin, Ph.D Počernice JINAK Pro 

 Ing. Wágner Pavel Šance p. P. Pro 

 Ing. Žídek Ondřej ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Měšťan Petr  ODS, TOP09 a NK Pro 

___________________________________________________________________________ 

Pro: 25 (100%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 

Usnesení bylo schváleno. 

 

Usnesení číslo: ZMC/4/2/0044/23 

Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) bere na vědomí 

informaci o probíhajícím veřejném projednávání návrhu územní studie Horní Počernice 

– východ a o možnosti připomínkovat tento návrh do 31. 1. 2023 včetně. 

2) schvaluje 

návrh připomínek k územní studii Horní Počernice východ (verze pro veřejné 

jednání), a to podle přílohy č. 1 tohoto usnesení. 

3) ukládá 
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zajistit uplatnění schválených připomínek podle odstavce 1 u pořizovatele – Magistrátu 

hl. m. Prahy, odboru územního rozvoje. 

Zodpovídá  

1. RMČ  

Termín: 31.01.2023     

 

4) ukládá 

informovat členy ZMČ o výsledku a způsobu zapracování/vypořádání jednotlivých 

připomínek uvedených v příloze č. 1 tohoto usnesení, a to bez zbytečného odkladu 

Zodpovídá  

1. RMČ  

Kontrolní termín: 31.08.2023 

 

Starosta všem poděkoval za konstruktivní jednání k tomuto důležitému bodu. 

 
5. Vyhrazení pravomoci ZMČ Praha 20 

5.01 Vyhrazení pravomoci zastupitelstva pro územní a stavební řízení a pro posuzování 

vlivů na životní prostředí v rámci území řešeného ve studii Horní Počernice – východ 

Materiál předložil Zbyněk Mucha, zastupitel 

 

Z. Mucha předložil tento bod z důvodu, že v rámci tohoto území víme, že bude mnoho různých 

investorů žádat o schválení svých záměru v rámci územního řízení, stavebního povolení atd.. 

Snahou je, aby se zastupitelstvo dozvědělo včas o záměrech, které se v dané lokalitě (Horní 

Počernice – východ) chystá.  

 

Diskuse: J. Hájková, BBA, Z. Mucha, H. M. Moravcová, Ing. J. Jukl, Mgr. P Měšťan 

Po ukončení diskuse nechal starosta o předloženém návrhu hlasovat: 

 Mgr. Beneda Jiří SPP Pro 

 Mgr. Beránek Josef SPP Pro 

 MVDr. Bonková Klára Šance p. P. Zdržel se 

 Ciboch Pavel ODS, TOP09 a NK Zdržel se 

 Češpivo Jakub HOP, PRO a NEZ Pro 

 Češpivová Daria HOP, PRO a NEZ Pro 

 PhDr. Foglarová Zuzana ODS, TOP09 a NK Zdržel se 

 Hájková Jana, BBA Místní pro HP Pro 

 Ing. Herian Milan SPP Pro 

 Ing. Janáčková Alexandra Šance p. P. Zdržel se 

 Ing. Jukl Jindřich ODS, TOP09 a NK Proti 

 Bc. Kočí Jaroslav Šance p. P. Zdržel se 

 Mgr. Lodrová Kateřina ODS, TOP09 a NK Zdržel se 

 Markulinec Moravcová Hana Šance p. P. Zdržel se 

 Mucha Zbyněk  HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Růžička Petr, DiS., MBA HOP, PRO a NEZ Pro 

 Stára Richard  ODS, TOP09 a NK Zdržel se 
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 Mgr. Stýblo Ladislav Počernice JINAK Zdržel se 

 Bc. Šebek Jiří HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štěpánková Hana HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štrobová Alena HOP, PRO a NEZ Pro 

 prof. ak. mal. Mgr. Velíšek Martin, Ph.D Počernice JINAK Zdržel se 

 Ing. Wágner Pavel Šance p. P. Zdržel se 

 Ing. Žídek Ondřej ODS, TOP09 a NK Zdržel se 

 Mgr. Měšťan Petr  ODS, TOP09 a NK Zdržel se 

___________________________________________________________________________ 

Pro: 11 (44%)  Proti: 1 (4%)  Zdrželo se: 13 (52%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 

 

Návrh nebyl přijat. 

 

K předloženému návrhu nebylo přijato žádné usnesení. 

 

 
6. Dotazy a interpelace členů ZMČ Praha 20 

 

Bc. J. Šebek se zeptal, z jakého důvodu nejsou zastupitelé informováni o jednáních s investory 

a nejsou na tato jednání pozváni. Jako příklad uvedl jednání s investorem „Robotnice“.  

Starosta odpověděl, že standartní postup je, aby s investory jednala RMČ a poté byly 

představeny ZMČ, a to dříve než týden před konáním zasedání ZMČ. 

 

Ve 21:44 hod. odešli ze zasedání Mgr. P. Růžička, DiS. MBA, D. Češpivová, J. Češpivo a ve 

21:45 hod. K. Lodrová.  

 

J. Hájková, BBA zeptala se na usnesení RMČ, kdy Rada neschválila poskytnutí finančního daru 

SDH Praha Chvaly s doporučením podání žádosti o individuální dotaci. Na druhou stranu RMČ 

schválila žádost Spolku přátel gymnázia, Praha 9, Chodovická o poskytnutí finančního daru na 

částečné pokrytí nákladů spojených s pořádáním reprezentačního maturitního a imatrikulačního 

plesu. RMČ schválila poskytnutí finančního daru ve výši 50 tis. Kč. Zeptala se radního pro 

kulturu, proč jedna organizace dostane dar a druhá organizace dostane doporučení na podání 

žádosti o individuální dotaci. 

 

Ve 21:49 hod. odešel ze zasedání Mgr. J. Beneda. 

 

Mgr. L. Stýblo poděkoval J. Hájkové za dotaz a skutečnost potvrdil. Vysvětlil, že Gymnázium 

Chodovická je příspěvkovou organizací hl. m. Prahy a nemůže proto žádat o individuální dotaci 

MČ Praha 20. Může požádat o finanční dar, který v rámci kulatého výročí RMČ poskytla. 

Spolek SDH Praha Chvaly si žádost o individuální dotaci podat může, proto toto doporučení. 

Toto doporučení platí pro všechny spolky. 

M. Velíšek se připojil k vysvětlení Mgr. L. Stýbla. 

 

Ve 21:51 hod. odešli ze zasedání PhDr. Z. Foglarová a Ing. O. Žídek. 

 

Technická poznámka: Bc. J. Kočí 

Diskutovali: Mgr. P. Měšťan, J. Hájková 
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J. Hájková, BBA – požádala o uvedení dotazu vč. odpovědi v zápisu. Dne 5.1.2023 RMČ 

schválila a byl podepsán dodatek ke smlouvě se společnosti EUbuilding, a. s. Jednalo se o dílo 

„Výstavba BD Náchodská“, který měl být dokončen 10.1.2023. Zakázka byla vypisována podle 

zákona, kdy se vyhodnocovala jak nabídková cena tak doba plnění díla, že dílo může být 

zhotoveno max. do 380 dnů. Zhotovitel ve lhůtě 380 dnů postavit nedokázal, a proto RMČ 

musela podepsat dodatek a zhotoviteli prodloužit termín o dalších 50 dnů. Zeptala se na 

konkrétní důvody, proč k podepsání dodatku muselo dojít a zároveň o jakou částku MČ díky 

tomu, že jsme nevymáhali smluvní pokutu na zhotoviteli, MČ přišla. 

Na dotaz bude odpovězeno písemně. 

 

Ve 21:54 hod. odešel ze zasedání Ing. P. Wágner. 

 

Mgr. A. Štrobová se vrátila k minulému zasedání ZMČ, kdy se hovořilo o tiskových zprávách 

o demolici mostu ul. Božanovská a o tom, jak budou občané informováni. Starosta říkal, že se 

zúčastní kontrolního výboru a bude vydána tisková zpráva. Jednání kontrolního výboru ZHMP 

v minulém týdnu proběhlo a tisková zpráva vydána nebyla a proč. 

Starosta odpověděl, že kontrolní výbor ZHMP tuto záležitost projednal a stav prověří. Pan 

starosta na vydání tiskové zprávy zapomněl, omluvil se, poděkoval za připomenutí a tiskovou 

zprávu vydá. Informoval, že tisková zpráva může být vydána až po prověření stavu Kontrolním 

výborem ZHMP. 

 

prof. ak. mal. Mgr. M. Velíšek, Ph.D. reagoval k bodu 5.01 k přenosu kompetencí RMČ na 

ZMČ. Domnívá se, že nejefektivnější řešení by bylo vyřešit, aby HOP mělo zástupce v Komisi 

výstavby (pozn. Komise pro územní rozvoj) 

Informoval, že bude předkládat dne 2.2.2023 na jednání RMČ novou podobu Statutu HPZ tak 

jak ji připravila nová redakční rada a doporučil zastupitelům seznámit se s novou podobou 

statutu HPZ vzhledem k termínu uzávěrky HPZ 10.2.2023. Dále upřesnil vzniklou situaci na 

sociálních sítích v souvislosti s příspěvkem J Hájkové, která byla bezprostředně po jednání 

redakční rady tzn.  29.12.2022 v poledne seznámena s tím, že její příspěvek bude uveřejněn 

poté, co k němu bude stanovisko dotčeného, v tomto případě právnické osoby, uveřejněn. 

V této souvislosti doporučil uskupení J. Hájkové, BBA a uskupení Mgr. J. Beránka,  navrhnout 

svého zástupce do redakční rady, aby docházelo k přenosu informací. 

Technická poznámka: Ing. M. Herian požádal M. Velíška, aby informace o výsledku jednání 

Rady ve věci Statutu HPZ poslal emailem všem zastupitelům. 

Technická poznámka: J. Hájková, BBA reagovala a sdělila, že obdržela ústní informaci 

redaktorky HPZ, že její článek nebude otištěn, a že členové redakční rady si vyžádali další 

stanoviska. O konkrétních důvodech, proč nebyl článek otištěn, se dozvěděla až poté, kdy 

publikovala zmiňovaný článek na sociálních sítích, protože již byl lednový zpravodaj roznesen 

do schránek. Vzhledem k tomu, že v článku přeje občanům šťastný nový rok, velice ji mrzí, že 

je článek otištěn až v únorovém čísle a nikoho z redakční rady nenapadlo přidat informaci, že 

tento článek byl zaslán v řádném termínu tedy 10.12.2022 a z důvodu, který je zmíněn i v zápise 

z redakční rady je článek zveřejněn až v únorovém čísle. 

Vyjádřila se k návrhu novely Statutu HPZ, konkrétně ke snížení počtu znaků k příspěvkům pro 

zastupitele. 

Pokračovala diskuse k novele statutu a nominaci do redakční rady: prof. ak. mal. Mgr. M. 

Velíšek, Ph.D., Bc. J. Šebek, Mgr. A. Štrobová, Ing. J. Jukl 
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7. Závěr 

Ve 22:15 hod. starosta všem poděkoval za pozornost, za účast na zasedání ZMČ a zasedání 

ukončil. 

Zápis byl vyhotoven dne 22.2.2023. 

 

 

 

.................................................. ..................................................... 

Bc. Jaroslav Kočí v. r. 

radní 

Zbyněk Mucha v. r. 

zastupitel 

 

 

 

………………………… 

Mgr. Petr Měšťan v. r. 

starosta 

  

  

Ověřovatelé: Bc. Jaroslav Kočí, radní 

Zbyněk Mucha, zastupitel 

Zapsala : Andrea Jandová, asistentka OKÚ 

 


